

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll styrelsemöte 2025-11-17.pdf

Storlek: 59705 byte

Hashvärde SHA256:

1d71bf4d17618bf8581c56c9ff7271465d8dd058fd35d3f074bd2d56d85053e1

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 2:

KAROLINA TUVESON

Signerat med BankID 2025-11-23 16:48 Ref: 019ab166-fbf4-7ac2-a3fc-15f511d9c816

LENNART SMEDENMARK

Signerat med BankID 2025-11-23 07:17 Ref: 019aaf5c-5af6-7ec8-927f-6397ae425b15



Protokoll från styrelsemöte 2025-11-17, kl. 18:30 på Karlsnäsgården

Närvarande:

Lennart Smedenmark, Karolina Tuvevesson, Annika Josefsson, Christian Lindblom samt Cissi Lingerud.

Frånvarande: Anders Sundelin och Lars Svensson.

1 Mötets öppnande

Ordförande hälsar välkomna och öppnar mötet kl. 18.30.

2 Dagordningen

Utsänd dagordning godkänns.

3 Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll går kort igenom och har tidigare skickats ut. Det läggs nu till handlingarna.

4 Inkomna skrivelser

- Inbjudan från BLIS (Blekinge Idrottshistoriska Sällskap) om höstmöte 20 november.
- Från Länsstyrelsen: Remiss om utökning av naturreservat i Jämsunda. Inga konstigheter, det är endast en liten markyta som tillkommer mitt i området.

5 Rapport ordförande

- SOFT distriktsmöte #7: Innehöll mycket information kring O65+, bland annat kring avtal, utbildningsprocess och ledarstöd. Lennart har skickat vidare till klubbarna, och det är upp till var och en av klubbarna att själva avgöra och eventuellt administrera ett deltagande. Lennart vill ha in svar från klubbarna huruvida ett intresse finns så att en eventuell gemensam träff med Rehns BK kan ordnas. Generellt kan nämnas, utifrån inspirationsföreläsningen som anordnades i våras via BLOF och Rehns BK, att konceptet och innehållet verkar intressant och bra uppstyrt, men våra klubbar har troligen för lite (personella) resurser i nuläget för att dra igång något.
- Ordförande- och arrangemangskonferens med SOFT den gångna helgen. Lennart och Lasse deltog. Flera pass med olika diskussionsämnen med bakgrund inkomna motioner:

- huruvida man ska ta fram styrdokument för inomhusorientering (kartnorm etc) eller ej.
- lite om tanken att SM-tävlingar ska tilldelas arrangörer på rullande schema.
- Framtida tävlande och tävlingsprogram
- information om nya utbildningar som är nationellt framtagna (för tränare)
- diskussioner kring tillsättning av tävlingsjury och beslutsordningar för dessa
- behovet av en arrangörsutbildning för nivå 1-tävlingar (vi tänker att det behövs utbildning redan från nivå 3, som man sen kan bygga vidare på för nivå 2 och sist 1.
- tävlingsnivåer och service
- barns tävlande
- Karolina redogör kort från SDF-konferensen i Växjö. Anna Ivarsson (ordförande i RF) pratade om den nyligen framtagna strategin ”Svensk idrott 2035”, som är styrande för RF och SISU men endast vägledande för specialidrottsförbund och medlemsorganisationer. Peter Eriksson (verksamhetscontroller på RF) pratade om de ekonomiska aspekterna utifrån vad som beslutades på RIM (riksidrottsmötet) i maj. Material skickas ut till styrelsen för vidare spridning när det inkommit från RF-SISU.

6 Rapport kassör

- Rapportering av Idrottslägret i Hällevik och Daladubbeln är inte riktigt klar.
- Underlag från styrelsen ska skickas in till kassören för reseräkningar senast 1 december.
- Generellt sett väldigt god ekonomi, så för ungdomsaktiviteter under 2026 finns det utrymme för mer sanktionering ifall årsmötet så beslutar.

7 Rapport tävling

- OK Skogsfalken har flyttat Falkdrevet till 19 september, så dess arena samkörs med DM i MTBO för att underlätta bemanning av funktionärer.
- Natt-DM är osäkert gällande datum.

8 Rapport ungdom

- Avslutning på Blekingecupen har varit och utdelning av priser.
- Daladubbeln har varit, och det var något färre deltagare än tidigare (pga att tävlingen flyttats i tid, och därmed krockade med OK Orions årliga Bornholmsresa).
- Anteckningar från GM-möte och uppdaterade bestämmelser för GM har inkommit.
- BLOFs ungdomskommitté har haft ett möte inför ”novemberkonferensen” nästa helg, för att ta fram lite tankar inför 2026.

9 Rapport utbildning

- Det blir banläggartutbildning steg 1 under 2026 (förslaget är i slutet av januari).
- Önskemål har inkommit i kartframställning och kartomvandling till MTBO-kartor. Det pågår diskussion med Sonny Myrefelt och utbildningen kommer att samköras med Småland och Skåne.

10 Rapport MTB-O

- Fler tävlingstillfällen under 2025 jämfört med tidigare år, vilket glädjande har resulterat i fler blekinge-deltagare.
- MTBO- konferens inom distriktet var måndag 10 november. Bland annat diskuterades där att en kommitté önskas – förslag kommer läggas till kommande årsmöte att besluta att skapa kommitté.

11 Verksamhetsberättelse och verksamhetsplan

VB och VP skickas in från respektive kommittéansvarig till Lennart senast 31 december, och ekonomisk redovisning och budget skickas från kassör senast i mitten av januari.

12 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

13 Nästa möte

Nästa möte är den 19 januari 2026. Till det mötet har Lennart sammanställt och skickat ut handlingarna inför årsmötet för genomläsning.

14 Avslutning

Ordförande tackar för ikväll och avslutar mötet kl. 19.55.